

服務性社團 Ministrant Clubs

以關心社會議題，實踐服務精神為宗旨，
可分為校內服務、兒童服務、社區服務、
環境服務等類型社團。

資訊教育服務社

Information Technology and Education
Service Club

春暉社

Spring Sunshine

新心服務社

New Hope Club

兒童教育研究社

Children Education Club

童軍社

Scout Club

家教工讀服務社

Tutor

同心服務隊

One-Heart Club

山地服務隊

Aboriginal Service Club

慈青社

Tzu Chi Young Volunteer Club

動物陣線

Animal Protection

畢業生聯合服務會

Graduate Service Association

生命教育服務社

Life Education Club

校園團契服務社

Campus Evangelical Fellowship

全球趴趴 GO 社

Global Pa Pa Go

寵寵 PET 社

Association of Love PET

資訊教育服務社

Information Technology and Education Service Club

國立臺灣師範大學資訊教育服務社是一個熱心於推廣資訊教育與媒體應用的社團。在平時的社課中，我們一起上課並討論各種資訊教學以及媒體運用的能力，並將所學的內容實際運至寒暑假營隊。這些營隊會舉辦在偏遠地區，並將資訊科技融入其中，旨在提升學童的學習興趣與邏輯思考能力，激發他們對學習的熱情。

我們誠摯地邀請各位新生加入我們的行列。無論您想幫助偏鄉弱勢孩子，培養資訊科技融入教學能力，非常歡迎您加入我們，一同為推動資訊教育的事業而努力。

NTNU Information Technology and Education Service Club invites everybody to study how to make the best use of IT, and take action to use IT to help children in remote areas.

Our club activity involves teaching, discussing Instructional Medium, and IT education. Ultimately, implementing these abilities in our winter and summer camp, which take place in Winter and Summer Vacations. Our camp is integrated with information technologies for students in remote areas, and we expect to enhance students' interest in learning.

If you are interested in the above, welcome to join us!



ntnuites@gmail.com



國立臺灣師範大學 資訊教育服務社

春暉社

Spring Sunshine

我們是服務性社團，在校園倡導六大目標：防治藥物濫用、預防愛滋病、反酗酒、反菸害、反吸食毒品、反嚼食檳榔。今年將設計有趣活動，創造校園美好環境。熱血的你，一起加入吧！

Spring Sunshine Club is an organization that aims to prevent medicine abuse, AIDS, alcohol addiction, cigarettes, drugs, and beetle nuts. We try our best to promote a safe and enjoyable campus. This year we design a series of interesting activities. Now contact us and join the sweet family of Spring Sunshine Club!



春暉社

新心服務社 New Hope Club

新心服務社，是一群由基督徒們所組成的一個社團，以基督的愛來服務為社團的主旨。不論是老師、學生、新生都是我們在學校服務的對象，不單這樣，我們也有課輔班來幫助國、高中生們。這些服務我們都秉持著基督的愛來行動，想更進一步了解我們，歡迎加入我們，帶給你一份不一樣的感受從服務而來。

New Hope Service Club is the club where we serve others with a new heart full of hope and love. Though newly-established, we have strong passion to serve our school and the community. In school, we hold special program to encourage students in NTNU to serve others like giving flowers to loved ones in Thanksgiving. In the community, we give free tutoring to low income family students with Beauty Life Association, a social service organization devoted to help the community.



 newhopefamily2005@gmail.com

 師大新心社

兒童教育研究社

Children Education Club

兒教社即將邁入第五十二年，秉著一顆愛兒童的心，我們到各個地方種植希望，為愛點燈，只期望每個孩子僅有一次的童年可以因我們而更精采、更踏實！在這裡我們一起做著幸福的夢，一起努力把夢想實踐，我們相互扶持，只因我們都是兒家人。「沒有三兩三，如何上梁山？」今年，我們將培養社員活動帶領的能力，也期望更多不同領域的人能加入我們的行列，激盪更多火花，發展小朋友多元的才能，使兒童教育可以深耕在地。【師大兒家 就是你家 兒家兒家 溫暖大家】一起成為兒家人，為愛啟航吧！

Childhood Education Club has been established for 52 years. With the love for child, we've been to many places to accompany children and bring the happiness to them. Childhood Education Club is a warm family, we dream a dream together, and fulfill our dream with our passions.

This year, we're going to train our ability for how to get children to the activity and develop their talent. We also try hard to cooperate with specific foundations to help more children. Hope you can become a member of this big family, and spread love for children!



ntnucec45@gmail.com



師大兒教社 NTNU Childhood Education Club

童軍社

Scout Club

想和伙伴們一起上山下海露營冒險、在星空下營火旁分享點滴、團結合作通過重重考驗嗎？師大童軍社歡迎你的加入。童軍社每學期有許多不同種類的例會和一次露營活動，關注我們的粉絲專頁「師大童軍社」，接收最新最豐富的活動資訊。如果你有童軍經驗，歡迎加入我們，和我們一起學習成長；如果你不知道童軍是什麼，歡迎和我們一起體驗超乎你想像的童軍。不論你對童軍是否熟悉，師大童軍邀請你與我們一同冒險成長。

We are scouts in National Taiwan Normal University. We have one camping trip and many different kinds of sessions each semester. Follow us on Facebook 「師大童軍社」 to get more information. Whether you are a scout or not, welcome to join us.



 ntnuscout@gmail.com

 師大童軍社

 [IG:https://www.instagram.com/ntnuscout/](https://www.instagram.com/ntnuscout/) 社網：<https://sites.google.com/view/ntnuscout/>

家教工讀服務社

Tutor

師大家教社能提供師大學生家教機會，是個媒合家長與學生家教的平台。如果想接家教，歡迎加入師大家教工讀服務社！

平時舉辦教學分享會，分享家教經驗。會開教學課，傳授一對一家教的教學技巧。會跟相關單位或學校合作，派師去當課輔志工。如果你對課輔方面的志工有興趣，歡迎加入家教社，一起去服務！

This is NTNU Tutor club! We established to provide opportunities for tutoring jobs. Our mission is to become a service platform to match the tutoring demands and needs. If you're interested in tutoring career, welcome to join us!



ntntutor419@gmail.com.tw



師大家教社


同心服務隊


One-Heart Club

同心服務隊的宗旨是服務家庭功能失調的孩子，三大活動為寒假的孩子王冬令營、暑假的夏日心樂園，以及每週於育幼院進行課輔，三大活動可自由選擇參加。我們營隊的特色在於以精簡、有效率方式完成籌備，課輔則是每一位志工都能一對一地陪伴孩子！服務前會先進行培訓，讓每位隊員更了解服務對象，提供有品質的服務。平時舉辦出遊、家聚、週系列，增加隊員情感。你熱愛服務也喜愛孩子嗎？你還在思考大學生可以做些什麼嗎？加入同心這溫暖的大家庭，讓我們一起用生命陪伴生命！

We are One-Heart , a kind of voluntary club. We devote ourselves to helping those children who are from dysfunctional families. There are three volunteering service activities: winter camp, summer camp and spending time with children in “Chung Yi Social Welfare Foundation” every week. We will have a training activities before the formal service , so that each team member can understand service objects and provide quality service. Moreover, during ordinary days, we hold many extracurricular activities . There is also a stand selling second-hand groceries for a week, and the money we earn will donate to the organizations. Welcome to join us!



 oneheart52099@gmail.com

 臺灣師範大學同心服務隊

 <http://blog.yam.com/user/oneheart980307.html>

山地服務隊

Aboriginal Service Club

師大山服以服務原住民族群為起點，擴展至社區服務，並求在服務中達到文化交流以及自我成長。社團活動主要分為平時服務（平服）和遠地服務（遠服）：透過平服讓我們關懷都市原住民孩子的學習狀況；透過遠服讓我們深入瞭解山上的泰雅部落。最後還可以從平時的幾次社課中去更深入的反思自己能如何幫助部落。只要你有一片像天一樣遼闊的胸襟、一顆像山一樣堅定的服務心，歡迎你，一起加入山服這個溫馨的大家庭！師大山服給你幸福！

Hello! We are NTNU Aboriginal Service Team! Two main kinds of services are provided in our team. One is after-school program that assists aboriginal teenagers' homework in different areas of Taipei. The other one is hold camps and activities in two Tayal tribes in Nantou every summer and winter vacation. Any one who has great passion of serving people or interests about aboriginals lives is welcomed to join our team. Let's create a meaningful college life with love, joy and positive energy together.



ntnushanfu52nd@gmail.com



師大山服 NTNU



https://instagram.com/ntnushanfu?utm_medium=copy_link

慈青社

Tzu Chi Young Volunteer Club

我們是氣氛溫馨、滿滿愛心、溫暖你心的「師大慈青」！

是一群充滿幹勁、熱血又活潑的大學生，將愛與希望散播至世界上的每個角落，除了校園的環保推廣與社區環保活動，還會一同到社區關懷行動不便的爺爺奶奶與退役的榮民爺爺，或是藉由新芽課輔將我們所學傳遞給國小至高中的弟弟妹妹們，暑期更有偏鄉營隊在等你加入。此外，也時常透過志工活動聯誼，來認識附近其他大學的慈青夥伴喔～快來拓展自己的交友圈～師大慈青歡迎你的加入！一起經歷一段有意義、不一樣的大學時光吧！

Tzu Ching Club is a voluntary club with abundant LOVE!

We lighten elders' days and bring teenagers to contribute time to lead meaningful lives.

We promote recycling and vegan concept to protect our mother earth and animals.


We cooperate with students from colleges around Taiwan to facilitate activities.

We learn to manage time and emotion well with Master Cheng Yeng's spirit and wisdom.


Joining Tzu Ching Club will be a life-changing experience.

We sincerely invite you to be the NEXT lucky ones!



 ntnutcbaby@gmail.com

 台師大慈青社

 https://instagram.com/ntnu_tzuching?utm_medium=copy_link

動物陣線

Animal Protection

你喜歡動物嗎？

但是，你知道每分每秒都有動物正受到不人道的對待嗎？

虐狗案，因為手段太殘忍登上了各大報頭版，海生館裡的黑鯨，因每日表演壓力太大而把訓練員殺死，還有每年爲了我們的口腹之慾，而付出生命的 700 億無辜生靈

本社團的宗旨：「爲沈默發聲，爲苦難行動。」

歡迎各位對動物議題有興趣，想了解更多及有意願爲動物發聲的大家加入動物陣線。

Our association study and promote animal rights, we care about stray, experimental, edible, and showing animals. According to the theme, we discuss and decide a course of action, including lecture, visit, book club, propaganda, and protest....etc to let our members study more about different kind of animals.

Animals can't speak when they are in the face of persecution from human being , so we stand up for this. Therefore, more people can hear their faint cries. Hope that we earthlings could live in a better world together.

Don't be hesitate to join us if you love animals and want to stand up for them.Welcome all of you!!



animalrightclubntnu@gmail.com



動物陣線



<https://www.instagram.com/arcntnu5205/>

生命教育服務社 Life Education Club

生命教育服務社的宗旨是「用生命感動生命，用愛傳播愛」。平時有許多服務的活動，服務對象遍及青少年及兒童，包括學期間的生命教育晨光教學，及寒暑假的營隊。想在大學期間，累積自己的教學經驗嗎？想提升領導、籌劃活動的能力嗎？想了解生命的價值嗎？生命教育服務社歡迎你！

The purpose of "Life Education" is "touching other's mind by using your life and spreading love." We have many different kinds of activities to help teenagers and children know the meaning of their lives, which including teaching them at school and summer/winter camps. Do you want to expand your teaching experience during the college years? Do you want to explore the value of your life? If yes, welcome to join us!



linicelock@gmail.com



臺師大生命教育服務社

校園團契服務社

Campus Evangelical Fellowship

團契一詞，源於希臘文聖經，譯成英文即是 "fellowship"，意思是彼此交流、分享與建立關係。

我們是一群相信有愛、有盼望的基督徒，因著上帝的愛聚集在一起，並期待在校園中活出這份愛！不論你是不是基督徒，都歡迎你一起來參加師大校園團契，認識朋友、認識自己，一同在愛裡成長茁壯。

Fellowship comes from the Greek word "koinonia" in the Bible. It is God's love that gather us, forming a group of Christians who believes in love and hope, and are looking forward to spread the love in the campus. Whether you are a Christian or not, you are always welcomed to join us. Come and grow in Jesus' love together.



ntnucef@gmail.com



師大校園團契 NTNUCEF



[ntnucef/Instagram](https://www.instagram.com/ntnucef/)

全球趴趴 GO 社

Global Pa Pa Go

宗旨為協助培養世界公民與領導力的跨國性平台，透過提供青年志工服務、實習參訪與海外團隊學習機會。期許 20 歲青年能到世界各地交流、建構世界觀，30 歲青年能到世界任一國家工作，40 歲青年以全球資源回饋台灣社會。

在學期間，你將可參與語言交流聚會、異國美食聚會、國際兒童營等多元活動；寒暑假時，也能透過我們的平台參與海外教學實習或企業實習、參訪以及國際志工服務等活動。

歡迎國際生一同體驗、享受多元的參與機會！

Global PA PA GO, where everyone can find their position!

Global PA PA GO is an international association in the college that provides young people with volunteer exchange opportunities, global internships, overseas business visits, and overseas leadership development programs. We have a dream:

When you are 20, you can travel around the world in your own way; When you are 30, you can work in any country; When you are 40, you can organize the resource and influence your government.

Welcome all students from any country!

For our winter program, we will be planning an International Children's Camp for Global Exchange!!!



ntnuglobalpapago2018@gmail.com



師大 全球趴趴 go 社



www.instagram.com/ntnuglobalpapago2021/

寵寵 PET 社

Association of Love PET

本社宗旨乃培育寵物青年人才，推動寵物醫學、飼育、行為、訓練、關懷與保護相關教育課程，分享正確寵物飼育與共生觀念，引流國際與國內寵物照護、產業經營與管理理念，共創寵物與人們和諧生活。本社任務如左：

1. 培育寵物青年人才。
2. 推動寵物醫學、飼育、行為、訓練、關懷與保護之相關教育課程、工作坊、展覽與活動。
3. 引流國際與國內寵物照護、產業經營與管理理念。
4. 出版刊物，提倡相關應用資訊。
5. 積極與認同其理念的服務機構、學術機構、企業合作。

Line: <https://line.me/ti/g/HBnmFKVmGJ>

IG: [association_of_love_pet___2022](https://www.instagram.com/association_of_love_pet___2022)

The purpose of the club is to cultivate young pet talents, participate in and promote education courses related to pet medicine, breeding, behavior, training, care, and protection, learn and share the correct concept of pet breeding and symbiosis, and divert international and domestic pet care, industry management and management concepts, to create a harmonious lifestyle between pets and people.



寵寵PET社



mandynoc.ichun@gmail.com